<Enalish>

## Incorrect

# Advanced App Mode

With Advanced App Mode, you can display the iPhone application screen on the display of AppRadio. And you can operate AppRadio compatible iPhone applications via the display with multi-touch gestures like tapping, dragging, scrolling, flicking and pinching.

• The compatible multi-touch gestures vary depending on the iPhone application.

# AppRadio app

Map: Pinch to zoom, scroll, search, and view the displayed map data or set a route to a destination via Google Maps™.

Recommendations: Discover the latest available Advanced App Mode compatible iPhone applications and even download them to your iPhone directly from the AppRadio display.

# Playing iPhone music

You can switch between playback and pause by tapping the screen. And you can control playback by tapping the audio source control keys. When a list screen is displayed, scroll the list by tapping ▲ or ▼, and select the item by tapping the screen.



Audio source control keys

## Correct

## Advanced App Mode

With Advanced App Mode, you can display the iPhone application screen on the display of AppRadio. And you can operate AppRadio compatible iPhone applications via the display.

# AppRadio app

Map: Scroll, search, and view the displayed map data or set a route to a destination via Google Maps™.

Recommended Apps: Discover the latest available Advanced App Mode compatible iPhone applications and even download them to your iPhone directly from the AppRadio display.

# Playing iPhone music

You can control playback by tapping the audio source control keys.

When a list screen is displayed, scroll the list by tapping ▲ or ▼, and select the item by tapping [OK].



Audio source control keys

Le Guide de démarrage rapide de AppRadio contient des erreurs.

Les corrections sont affichées ci-dessous.

Français>

#### Incorrect

## Advanced App Mode

Avec Advanced App Mode, vous pouvez afficher l'écran d'application iPhone sur l'affichage d'AppRadio. Et vous pouvez commander les applications iPhone compatibles AppRadio via l'affichage avec des opérations tactiles telles que le toucher, le glissement, le défilement, le tapotement et le pincement.

 Les opérations tactiles compatibles varient en fonction de l'application iPhone.

## AppRadio app

Cartes: Pincez pour zoomer, faire défiler, rechercher et afficher les données de carte affichée ou définir une route jusqu'à une destination via Google Maps™.

Recommandation : Découvrez les dernières applications iPhone disponibles compatibles avec Advanced App Mode et téléchargezles directement sur votre iPhone à partir de l'affichage AppRadio.

## Lecture de musique de l'iPhone

Vous pouvez basculer entre la lecture et la pause en tapotant l'écran. Et vous pouvez commander la lecture en tapotant les touches de commande de la source audio. Quand un écran de liste est affiché, faites défiler la liste en tapotant ▲ ou ▼, et sélectionnez un élément en tapotant sur l'écran.



Touches de commande de source audio

#### Correct

#### Advanced App Mode

Avec Advanced App Mode, vous pouvez afficher l'écran d'application iPhone sur l'affichage d'AppRadio. Et vous pouvez commander les applications iPhone compatibles AppRadio via l'affichage.

## AppRadio app

Cartes : Faire défiler, rechercher et afficher les données de carte affichée ou définir une route jusqu'à une destination via Google Maps™.

Applications recommandées: Découvrez les dernières applications iPhone disponibles compatibles avec Advanced App Mode et téléchargez-les directement sur votre iPhone à partir de l'affichage AppRadio.

# Lecture de musique de l'iPhone

Vous pouvez commander la lecture en tapotant les touches de commande de la source audio. Quand un écran de liste est affiché, faites défiler la liste en tapotant A ou V, et sélectionnez un élément en tapotant [OK].



Touches de commande de source audio